
Bispens Brugerråd 

Referat fra mødet i Bispens Brugerråd den 14. januar  2025 kl. 16 i Bispens Cafe 

Tilstede 

Brugerrådet:  Jens Rottbøll, Johnny Jacobsen, Maria Harbo,Tove Jensen, Uwe 

Lindemann 

Bispen: Lotte Leth-Sørensen 

Afbud: ingen afbud 

 

FORELØBIG DAGSORDEN FOR MØDE 

DEN 14.JANUAR 2025 KL16.00 I BISPENS CAFE. 

1. VELKOMST 

2. DAGSORDEN 

3. REFERAT FRA MØDE DEN 13.NOV 24 

4. VALG AF SEKRETÆR / REFERANT 

5. ORIENTERING FRA FORMANDEN 

6. ORIENTERING FRA BISPENS LEDER 

7. ÅRSMØDE 2025 

a. Dato 

b. Sted 

c. Servering 

d. På valg: Tove Jensen 

e. Kandidater til valg ? 

8. NÆSTE MØDE 

9. EVENTUELT 

 

 



1. Jens Rottbøll bød velkommen, og fortalte at han stadigvæk er 

”udstationeret”. 

2. Den udsendte foreløbige dagsorden blev godkendt. 

3. Referat fra møde den 13.11.2024 blev godkendt. 

4. Valget af sekretær blev udsat til efter årsmødet. Uwe påtog sig at skrive 

referatet indtil årsmødet. 

5. Der er kommet en ny leder i cafeen (Signe) og der sker samtidig en fornyelse 

af spisekortet 

– 

Der er bevilliget 3.400 kr. Til cafeen. 

- 

Formanden holder stadig udkig efter nye medlemmer til brugerrådet evt. Fra 

keramikken. Det er svært at få nogen til at interessere sig.Ingen synes at have 

overskud til det. 

- 

Selv om han fortsat er udstationeret er formanden stadig til at få fat i via  

telefon og mail på sædvanlig vis. 

  

6. Der er en artikel i JydskeVestkysten om Månens frivillige 

– 

Der er lavet et nyt katalog for 1. halvår 2025 

- 

Stor aktivitet.Der er godt fyldt op i huset efter nytår 

- 

Der bliver ansat en ny person i køkkenet for Conny, der går på efterløn. 

- 

Der er to opsigelser i biblioteket (bibliokarer).Der bliver slået nye stillinger op 

snart. 

- 

Der er etableret nyt adgangssystem i biblioteket. Der bliver samme system i 

Vojens og Gram.  

- 

Tre Bibliotekarer skal på kursus i Amsterdam og Lau skal på kursus i Hamborg. 

- 



Derudover orienterede Lotte om byggesag (trappen) 

- 

 

7. Jens er begyndt på sin beretning. Datoen for årsmødet blev fastsat til 17. 

marts kl.19.00 i Bispens Cafe. 

Der bliver lavet ostemadder/rullepølsemadder el.lign og serveres kaffe og te. 

Anoncering og opslag i Bispen. 

Formøde for brugerrådet til klargøring og evt afklaring en halv time eller tre 

kvarter før. 

 

Tove er på valg og vil gerne fortsætte. 

 

Det blev besluttet evt. at holde et ekstra møde for at informere omkring 

brugerrådet for interesserede, såfremt der kommer tilmeldinger nok, den 

26.2.25. Tove booker lokale og laver opslag. 

- 

 

 

Referent 

Uwe Lindemann 

 


